

Nature's Fresh

Environmentally-Friendly Enzyme-Based Odour and Stain Eliminator
473 mL, Stock No. 9289-2 (Bottle with Spray Attachment)

Chemical pollution continues to be a problem in our society. Many cleaning products contain harsh chemicals, strong fragrances, dyes and other toxic compounds that all get flushed into the environment. We can all take responsibility for our own actions by choosing to use biodegradable, environmentally-friendly, non-toxic cleaners in our homes. If we all think globally and act locally, environmental clean-up will begin at home.

Did you know?

A 2006 report by Environmental Defence, entitled *Polluted Children, Toxic Nation: A Report on Pollution in Canadian Families*, tested the blood and urine of 13 people from communities across Canada for 68 different toxins. The lab tests found a total of 46 of the 68 chemicals in the volunteers, including toxins that can cause cancer and reproductive disorders, disrupt the hormone system and cause developmental delays. On average, adults had 32 toxins, and 23 were found in children. Even some banned chemicals — such as PCBs and DDT — were found in the blood and urine of the children. This is cause for concern because children are at greater risk for toxic contamination than adults because of their size, immature organs, physi-

ology, curiosity and lack of knowledge. A statement released by Environmental Defence said “Our children are being poisoned every day by toxic chemicals that surround them at home, school and play.

NSP Advantage

473 mL All-Natural Environmental Breakthrough From Nature's Sunshine Products.

This widely tested deodorizer utilizes a special formulation of enzymes gleaned from plant sources. These enzymes work as deodorizers and break down the molecular structure of stains without harming fabric. Eliminates organic odours, such as those created by foods, smoke, urine, feces, mildew, vomit, and pets. Eliminates stains caused by food, juices, blood, pets, urine and other organic substances.

Ingredients: Water, oxidoreductases, transferases, lyases, hydrolases, isomerases, ligases.

Recommendation: For maximum effectiveness, store below 50° C (125° F). To eliminate odours: Spray into air or on source—shoes, clothing, bed linens, lingerie, upholstery, carpet, auto interiors, etc. For stain prevention and removal, spray or soak stained area.

Features & Benefits

- Safe for all fabrics not harmed by water.
- Eliminates organic odours and stains.
- Unscented
- Non-irritating
- Hypoallergenic
- Environmentally safe

Healthy You Naturally (905) 271-1180

www.HealthyYouNaturally.com

Nature's Fresh

Détachant et désodorisant à base d'enzymes soucieux de l'environnement
473 mL , No de stock 9289-2 (Bouteille avec vaporisateur)

La pollution chimique continue d'être un problème dans notre société. De nombreux produits de nettoyage contiennent des produits chimiques corrosifs, de parfums puissants, des colorants et d'autres composés toxiques qui sont rejetés dans l'environnement. Nous pouvons tous devenir responsables de nos propres actions en choisissant d'utiliser des nettoyeurs biodégradables, soucieux de l'environnement et non toxiques dans nos foyers. Si nous pensons tous en fonction de notre planète et agissons localement, la propreté de l'environnement commencera dans nos foyers.

Saviez-vous que?

Un rapport publié en 2006 par l'Environmental Defence, intitulé Polluted Children, Toxic Nation: A Report on Pollution in Canadian Families, a testé le sang et l'urine de 13 personnes pour 68 toxines différents dans des communautés à travers le Canada. Les tests de laboratoire ont découvert un total de 46 des 68 produits chimiques chez ces personnes, y compris des toxines qui peuvent causer le cancer, des problèmes de reproduction, perturber le système hormonal et causer des retards quant au développement. On a retrouvé, en moyenne, 32 toxines chez les adultes et 23 chez les enfants.

Même certains produits chimiques bannis – tels que BPC et DDT – se retrouvent dans le sang et l'urine des enfants. Il y a lieu d'être préoccupés puisque les enfants courent un plus grand risque de contamination toxique que les adultes à cause de leur taille, leurs organes immatures, leur physiologie,

leur curiosité et leur manque de connaissances. Une déclaration émise par l'Environmental Defence affirme: "Nos enfants sont empoisonnés chaque jour par des produits chimiques toxiques qui les entourent au foyer, à l'école et au terrain de jeux."

Avantages NSP

473 mL Une découverte environnementale toute naturelle de Nature's Sunshine Products. Ce désodorisant largement testé utilise une formulation spéciale d'enzymes provenant de sources végétales. Ces enzymes agissent comme des désodorisants et décomposent la structure moléculaire des taches sans abîmer les tissus. Il élimine les odeurs organiques comme celles créées par les aliments, la fumée, l'urine, les fèces, les moisissures, les vomissures et les animaux domestiques. Il élimine les taches causées par les aliments, les jus, le sang, les animaux domestiques, l'urine et d'autres substances organiques.

Ingrédients: Eau, oxydoréductases, transférases, lyases, hydrolases, isomérases, ligases.

Mode d'emploi: Pour une efficacité maximale, entreposer sous 50° C (125° F). Vaporiser dans l'air ou sur la source – souliers, vêtements, draps de lit, lingerie, tissus d'ameublement, tapis, intérieur d'auto, etc. Pour la prévention et l'élimination de taches, vaporiser ou laisser tremper la partie tachée.

Caractéristiques et Bienfaits

- Sans danger pour tous les tissus non endommagés par l'eau.
- Élimine les odeurs et taches organiques.
- Sans parfum
- Non irritant
- Hypo-allergène
- Sans danger pour l'environnement